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PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2024-11-14 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

    

Närvarolista Pensionärsrådet 

Beslutande 
Namn  Namn 
Maj-Britt Blom, SPF, ordf Rikard Bivefors, SPF, vice ordf 
Monica Körner, PRO Jeanette Jönsson, SPF 
Monica Andersson, PRO Marianne Göransson, SKPF, justerar 
Solveig Ohlsson, PRO Ann-Kristin Fredriksson, SKPF 
Ann-Magreth Albin, PRO  

Övriga närvarande (ersättare, adjungerade politiker från 
socialnämnden (sn) och tjänstemän) 
Namn 
Ingrid Klapp Åström, SPF, ersättare 
Alf Persson, PRO, ersättare 
Bengt Jönsson, PRO, ersättare 
Eva Nilsson, SKPF, ersättare 
 
Camilla Kronholm, enhetschef 
Sveaklinken i Svedala §§ 45-47 
Fredrik Palmgren, verksamhets-
controller §§ 45-52, 59 
Moa Blom, administrativ chef §§ 53-58 
Ingrid Kjellberg, administratör/sekr 

Parti 
M 
BP 
S 

Namn 
Per Mattsson, ordf sn 
Carin Falck, 1e vice ordf sn 
Torbjörn Sköld, 2e vice ordf sn 

 
   
   
 

 

 

 

  

M Moderata samlingspartiet BP Barapartiet 
S Socialdemokraterna MP Miljöpartiet 
SD Sverigedemokraterna C Centerpartiet 
L Liberalerna V Vänsterpartiet 
ÄS Älska Svedala   
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Pe § 45 Dnr sn 2023-43, 2024-335 

Information om ny ersättare samt ordinarie ledamot från 
PRO Svedala till pensionärsrådet i Svedala kommun för 
resterande del av mandatperiod 2023-2026 
PRO Svedala har valt in Alf Persson som ny ersättare i pensionärsrådet för resterande del av 
mandatperiod 2023-2026.  

Solveig Olsson som varit ersättare i pensionärsrådet är vald som ordinarie ledamot från PRO 
Svedala i pensionärsrådet för resterande del av mandatperiod 2023-2026. 

Enligt författningssamlingen ”Reglemente för pensionärsrådet i Svedala kommun” 
framkommer att: ”Respektive organisation utser själv sina representanter och anmäler valet till 
socialnämnden”. 

Pensionärsrådet beslutar 
att välkomna Alf Persson till pensionärsrådet samt 

att anmäla till socialnämnden om ny ersättare Alf Persson från PRO i pensionärsrådet och 
ordinarie ledamot Solveig Olsson i pensionärsrådet för resterande del av mandatperiod 2023-
2026. 

__________  
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Pe § 46   Dnr sn 2024-414 

Information om hörslinga i Naverlönnsalen samt 
genomgång av utrymningsvägar 
Vid dagens sammanträde ges information om hörslinga i Naverlönnsalen samt 
utrymningsvägar i kommunhusets olika konferensrum.  

Vid larm måste alla lämna lokalen omedelbart via närmaste nödutgång och dörrar ska stängas 
på vägen ut. Vid utrymning är kommunhusets återsamlingsplats på Stortorget. Där ska alla 
stanna tills räddningstjänsten ger klartecken att det går att återvända. 

Pensionärsrådet beslutar 
att notera informationen till protokollet. 

_________  

 

  



5(19) 

PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2024-11-14 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Pe § 47   Dnr sn 2024-245  

Övriga frågor – Bältrosvaccin för pensionärer 
Vid dagens sammanträde är Camilla Kronholm, enhetschef Sveakliniken i Svedala inbjuden 
och informerar om bältrosvaccin för pensionärer. 

Sammanfattning av ärendet 
Vid pensionärsrådets sammanträde 2024-06-10 tog Monica Andersson, PRO, Svedala upp 
frågan om bältrosvaccin för pensionärer. Pensionärsrådet beslutade att till ett kommande 
pensionärsrådmöte bjuda in en sakkunnig person som kan informera om bältrosvaccin. 
Enhetschef Camilla Kronholm informerar om sjukdomen bältros och bältrosvaccin. För 
närvarande ingår inte bältrosvaccin i det nationella vaccinationsprogrammet. Sveakliniken 
erbjuder därför inte bältrosvaccinering utan hänvisar till privata mottagningar. Men visar det sig 
att intresset är stort från medborgarna kan kontakt tas med Sveakliniken som då kan ta in 
bältrosvaccin. 
Frågan om avgiftsfri vaccination mot bältros för personer över 65 år utreds för närvarande av 
Folkhälsomyndigheten och det kommande underlaget kommer på sedvanligt sätt beredas i 
Regeringskansliet. Regeringen kommer därefter ta ställning till myndighetens förslag. 

Pensionärsrådet beslutar 
att notera informationen till protokollet. 

__________  
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Pe § 48   Dnr sn 2023-28, 2024-335  

Val av ordförande i pensionärsrådet i Svedala kommun för 
resterande del av mandatperiod 2023-2026 
Vid dagens sammanträde framförs förslag att Maj-Britt Blom, SPF väljs till pensionärsrådets 
ordförande för resterande del mandatperiod 2023-2026. 

Pensionärsrådet beslutar 
att utse Maj-Britt Blom, SPF till ordförande i pensionärsrådet för resterande del av 
mandatperiod 2023-2026, samt 

att anmäla beslutet till kommunfullmäktige samt till socialnämnden för kännedom. 
__________  
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Pe § 49   Dnr sn 2023-29, 2024-335  

Val av vice ordförande i pensionärsrådet i Svedala kommun 
för resterande del av mandatperiod 2023-2026 
Vid dagens sammanträde framförs förslag att Rikard Bivefors, SPF väljs till pensionärsrådets 
vice ordförande för resterande del mandatperiod 2023-2026. 

Pensionärsrådet beslutar 
att utse Rikard Bivefors, SPF till vice ordförande i pensionärsrådet för resterande del av 
mandatperiod 2023-2026, samt 

att anmäla beslutet till kommunfullmäktige samt till socialnämnden för kännedom. 
_________  
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Pe § 50   Dnr sn 2023-30, 2024-335  

Val av ledamot från PRO till pensionärsrådet i Svedala 
kommuns beredningsgrupp för resterande del av 
mandatperiod 2023-2026  
Vid dagens sammanträde framförs förslag att Solveig Ohlsson väljs från PRO till 
pensionärsrådets beredningsgrupp för resterande del mandatperiod 2023-2026. 
Beredningsgruppen består av en representant från vardera pensionärsorganisationen PRO, 
SPF och SKPF.  
Sedan tidigare beslut 2023-01-19, pe § 3 är Maj-Britt Blom SPF och Ann-Kristin Fredriksson 
SKFP utsedda till pensionärsrådets beredningsgrupp. 

Pensionärsrådet beslutade 2023-01-19 pe § 3 att om inte ordinarie ledamot i pensionärsrådet 
kan delta vid beredningsmötet får aktuell pensionärsorganisation skicka en informations-
mottagare till mötet. 

Pensionärsrådet beslutar 
att utse Solveig Ohlsson, PRO Svedala till pensionärsrådets beredningsgrupp för resterande 
del av mandatperiod 2023-2026. 
_________  
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Pe § 51   Dnr sn 2023-498  

Övriga frågor – Lokalförsörjningsplan 2024-2033 för 
Svedala kommun – fråga avseende Kuben i Bara 

Sammanfattning av ärendet 
Ann-Magreth Albin, PRO Bara, tog upp frågan angående Kuben vid pensionärsrådets 
sammanträde 2024-02-22, pe § 11. Pensionärsrådet beslutade att hos kommunstyrelsen 
efterfråga förslaget från Brinova om att på ett effektivare sätt kunna utnyttja Kuben för fler 
ändamål. 
Vid dagens sammanträde föreligger svar 2024-10-17 från Mats Krznar, lokalstrateg, ställt till 
frågeställaren Ann-Magreth Albin: 
”Vi har kommit överens med fastighetsägaren om att de ska gå ut med ett förfrågnings-
underlag för ombyggnaden av Kuben. 
Detta har dragit ut på tiden då fastighetsägaren på grund av resursbrist inte kunnat genomföra 
det projekteringsarbete som behövts för att sätta samman ett förfrågningsunderlag. 

Nu under hösten har de med en förstärkt organisation genomfört detta arbete och 
förfrågningsunderlaget annonseras ut inom någon vecka och svar på den några veckor 
därefter. 
I stora drag planeras det att byggas en ny entré med hiss till samlingssalen, cateringkök, ett 
mindre mötesrum i anslutning till samlingssalen och mindre utrymmen som toalett, förråd mm. 

Om beslut att genomföra projektet fattas kan en byggnation påbörjas under hösten 2025.” 

Pensionärsrådet beslutar 
att notera informationen till protokollet. 

_________  
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Pe § 52       Dnr sn 2024-121 

Information från Referensgruppen för tillgänglighetsfrågors 
möte 2024-10-09 
Vid dagens möte informerar pensionärsrådets representanter Eva Nilsson, SKPF och Ingrid 
Klapp-Åström, SPF från Referensgruppen för tillgänglighetsfrågors om möte 2024-10-09.  

Vid pensionärsrådets möte 2023-01-19, pe § 5, blev Ingrid Klapp-Åström, SPF, Eva Nilsson, 
SKPF och Ann-Magreth Albin, PRO valda som pensionärsrådets representanter i 
Referensgruppen för tillgänglighetsfrågor. Sedan 2007 finns en ”Referensgrupp (tidigare 
kallad Referensråd) för tillgänglighetsfrågor”.  

Referensgruppen för tillgänglighetsfrågor är ett rådgivande organ som arbetar med att planera 
och följa upp fysisk, informativ och kommunikativ tillgänglighet i kommunen. Det kräver flera 
aktörer som engagerar sig och samverkar för att skapa tillgänglighet i kommunen.  

Referensgruppen rapporterar till kommunfullmäktige en gång per år. Referensgruppen består 
av politiker samt representanter från pensionärsorganisationerna SPF, SKPF och PRO, 
Svedala Anhörigförening, Personskadeförbundet RTP, den ideella föreningen Caos Café samt 
tjänstepersoner från Miljö och teknik, Vård och omsorg och Kommunikation.  

Ärenden som togs upp på Referensgruppen för tillgänglighetsfrågors möte 2024-10-09 var 
bland annat: Information från studiebesök ”Veredens mest tillgaenglige kontorshus” i Höje 
Taastrup i Danmark”. Beslut från kommunstyrelsen, hörslingor – förbättra informationen samt 
verka för att befintliga samlingslokaler har hörselslinga. Inkomna synpunkter om tillgänglighet 
på SommarRock. Korttidsparkering på Organistgatan. Hjärtstartare i Svedala kommun. 

Handlingar i ärendet 
Handlingar i ärendet är utskickade digitalt till pensionärsrådet och finns i pappersexemplar 
under dagens sammanträde för dem som så önskar. 
 
Minnesanteckningar från Referensgruppen för tillgänglighetsfrågor 2024-10-09 
 
Pensionärsrådet beslutar  
 

att notera informationen till protokollet. 
_________  
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Pe § 53  Dnr sn 2024-120  

Information om - Nominering till årets seniorinspiratör 
äldrepris 2023-2024 samt att priset sätts på paus 2024-2025 
Vid dagens sammanträde informerar administrativ chef Moa Blom om Nominering till årets 
seniorinspiratör äldrepris 2023-2024 

Sammanfattning av ärendet 
Ärendet har varit uppe vid socialnämndens sammanträde 2024-09-26. 

Kommunfullmäktige beslutade under 2016 att instifta ett pris för årets seniorinspiratör. I 
bestämmelserna står det att läsa:  

Socialnämnden delar årligen ut ett äldrepris till person/personer som bor eller verkar i 
kommunen, föreningar och företag som verkar i kommunen som under året utfört en bra insats 
för äldre.  

Vård och omsorg har fått in 5 nomineringar till priset.  

Socialnämndens presidium valde att föreslå Kerstin Ellström, Bara som årets pristagare med 
följande motivering: 

En person som inte sparar på krutet vad det än är fråga om. Hon har varit engagerad i Bara 
GIF i många år. Detta med samma sprudlande entusiasm då som nu. För tillfället är det PRO 
som tar den mesta tiden men det som behöver fixas/ordnas det tar sig Kerstin an. Baras 
julmarknad engagerar Kerstin sedan många år. Kan Kerstin hjälpa till att fixa något för Bara 
och Barabornas bästa så gör hon det. Detta gör att Kerstin är värdefull och hon har en viktig 
plats i Bara och bland oss Barabor. Kerstin förtjänar denna utmärkelse! 

Nomineringen är inskickad av Ann-Magreth Albin i Bara. 

Övriga nominerade var: 

Gåfotboll för seniorer, Svedala IF 

Seniortennis, Svedala tennisklubb och tennistränare Elin  

Petra Karlsson, aktivitetspedagog på Holmagården 

Carina Zachau, kollektivtrafiknämndens ordförande   

Socialnämnden beslutade 2024-09-26 sn § 49 att utse Kerstin Ellström till årets 
seniorinspiratör 2023-2024 samt att äldrepriset/årets seniorinspiratör sätts på paus under 
kommande år 2024-2025.  

Pensionärsrådet ställde sig bakom socialnämndens förslag att pausa Svedala kommuns 
”äldrepris” – årets seniorinspiratör 2024-09-19, pe § 44. Pensionärsrådet kommer att bevaka 
att priset åter införs om något år. 

Forts 
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Forts 

Pe § 53 

 

Pensionärsrådet beslutar 
att notera informationen till protokollet. 

__________  
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Pe § 54  Dnr sn 2024-326  

Information om - Delårsrapport för socialnämnden 2024 
Vid dagens sammanträde informerar administrativ chef Moa Blom om Delårsrapport för 
socialnämnden 2024. 

Sammanfattning av ärendet 
Ärendet har varit uppe vid socialnämndens sammanträde 2024-09-26. 

Helårsprognosen för socialnämnden prognostiseras med ett underskott på -4 200 tkr. 

Ökade kostnader för externa köp IFO beror framförallt på konsulentstödda 
familjehemsplaceringar. Fortsatta svårigheter att rekrytera egna familjehem driver upp 
kostnaderna. 

Ekonomiskt bistånd förväntas gå med ett underskott på -1 600 tkr på helår. Antal hushåll och 
biståndsmottagare är detsamma som under 2023. Underskottet beror på ökande 
personalkostnader, minskad budget samt att riksnormen höjts med 8,7% och hyreshöjningar. 
Trots lågkonjunktur ökar antalet biståndsmottagare som blir självförsörjande jämfört med de 
senaste åren. 

Bidragande till det förväntade underskottet inom LSS är att det saknas budget för jour och 
beredskap med 1 000 tkr för gruppboende samt för höga personalkostnader. Kostnaderna för 
jour och beredskap kommer generera underskott året ut.  

Färre timmar inom hemtjänsten genererar lägre personalkostnader. Antalet vårdtagare ökar 
samtidigt som beviljade timmar minskar.  

Med anledning av det prognosticerade underskottet har förslag till korrigerande åtgärder tagits 
fram.   

Socialnämnden beslutade 2024-09-26, § 48, att godkänna delårsrapporten för socialnämnden 
2024 samt de föreslagna korrigerande åtgärderna för att nå en budget i balans.        

       

Handlingar i ärendet 
Handlingar i ärendet är utskickade digitalt till pensionärsrådet och finns i pappersexemplar 
under dagens sammanträde för dem som så önskar. 
 

Delårsrapport för socialnämnden 2024 

Förslag till beslut 

Pensionärsrådet beslutar 
att notera informationen till protokollet. 

__________  
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Pe § 55  Dnr sn 2024-363  

Information om - Internbudget för socialnämnden 2025 
Vid dagens sammanträde informerar administrativ chef Moa Blom om Internbudget för 
socialnämnden 2025. 

Sammanfattning av ärendet 
Ärendet har varit uppe vid socialnämndens sammanträde 2024-10-24. 

Socialnämnden kompenseras i budgetramen för 2025 med 4 628 tkr kopplat till volymökningar 
i enlighet med resursfördelningsmodellen.  

Socialnämnden tillfälliga anslag ökar totalt med 1 200 tkr. Det tillfälliga anslaget avseende 
omkostnader för renovering av LSS-boende samt tillfällig hyra i Skurup i samband med 
renoveringen. 

Socialnämndens permanenta budgetram ökas med 8 085 tkr. Utav dessa är 1 950 tkr 
kompensation för prisjustering avseende 2023 och 2024. Individ- och familjeomsorgen 
kompenseras med 3 800 tkr för externt köpt vård. Ekonomiskt bistånd kompenseras med 1 
000 tkr på grund av höjd riksnorm. Trapphuset inom LSS kompenseras med 1,0 årsarbetare 
motsvarande 700 tkr. Äldreomsorgen kompenseras med 635 tkr för införande av seniorbiljett 
inom kommunen för de över 75 år.  

Socialnämndens ram minskas permanent för lägre PO 2024 med 8 353 tkr. 

Socialnämnden kompenseras för kapitaltjänst, hyra och prisuppräkningar gällande varor och 
tjänster samt köp av verksamhet motsvarande 3 526 tkr. Även intäkter räknas upp i 
budgetmodellen. 

Kompensation för löneöversynen 2025 är inte inräknad i underlag då denna tillförs 
verksamheten när avtalet är klart.    

Socialnämnden beslutade 2024-10-24, § 55 att godkänna internbudget för socialnämnden 
2025.        

      

Handlingar i ärendet 
Handlingar i ärendet är utskickade digitalt till pensionärsrådet och finns i pappersexemplar 
under dagens sammanträde för dem som så önskar. 
 
Internbudget för socialnämnden 2025 

 

Pensionärsrådet beslutar 
att notera informationen till protokollet. 

_________   
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Pe § 56  Dnr sn 2024-365  

Information om - Verksamhetsförändring, flytt av 
verksamhet till annan nämnd 
Vid dagens sammanträde informerar administrativ chef Moa Blom om Verksamhets-
förändring, flytt av verksamhet till annan nämnd. 

Sammanfattning av ärendet 
Ärendet har varit uppe vid socialnämndens sammanträde 2024-10-24. 

Förra året, i ventilen, beslutades att de tre personer som städade lokaler inom Vård och 
omsorg skulle tillhöra serviceenheten som ligger under Miljö & Teknik. 

Nu föreslås att även de 5 medarbetare som tillhör servicegruppen inom hemtjänsten ska 
förflyttas till serviceenheten. Servicegruppen utför städ i ordinärt boende och de har ungefär 
80 ärende. Servicegruppen kommer att fortsätta ha ett nära samarbete med övrig 
hemtjänstpersonal och kommer att fortsätta dela lokal.  

Socialnämnden beslutade 2024-10-24, § 54, att ställa sig bakom föreslagen förändring som 
innebär att servicegruppen inom hemtjänst flyttas till Miljö och teknik.    

 
Pensionärsrådet beslutar  
att notera informationen till protokollet. 

_________  
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Pe § 57       Dnr sn 2024-64 

Vård och omsorg informerar 
Vid dagens sammanträde informerar administrativ chef Moa Blom om: 

- Kö till särskilt boende. 18 personer står i kö. 
- Den nya socialtjänstlagen. En projektledare är anställd för att arbeta med den nya 

socialtjänstlagen under 2024 och 2025. 
- Psykisk hälsa och suicidprevention. En delregional samordnare har anställts 

tillsammans med Trelleborgs kommun och Vellinge kommun som ska samordna 
arbetet kring psykisk hälsa och suicidprevention.  

- Verksamhetsplan 2025 för Vård och omsorg, dnr 2024-364, sn § 56 2024-10-24. 
Verksamhetsplanen är ett arbetsmaterial som vilar på en behovsanalys utifrån 
omvärldsfaktorer och utmaningar som verksamheterna står inför samt mål och 
nyckeltal som följs upp systematiskt. 

- Övriga frågor – Småskolan i Svedala tätorts ombyggnation, pe § 39. Ann-Magreth 
Albin, PRO Bara har påtalat att även PRO Bara ska innefattas i beslutet och att de, likt 
övriga pensionärsföreningar önskar kontinuerlig information under projekteringstiden 
om Småskolans ombyggnation. Detta tillägg är översänt till kommunstyrelsen, 
lokalförsörjningsenhet, lokalstrateg Mats Krznar. 

- Resultat öppna jämförelser ”Vad tycker de äldre om äldreomsorgen”. I undersökningen 
Vad tycker de äldre om äldreomsorgen? Placerade sig Svedala kommuns särskilda 
boende på en första plats i Skåne och på andra plats i Sverige. Resultatet firades med 
tårta på socialnämnden samt ute på alla särskilda boenden tillsammans med 
vårdtagare och personal. Hemtjänsten ligger på nionde plats i Skåne. Mer om Öppna 
jämförelser kommer att presenteras vid kommande pensionärsråd. 

Vid dagens sammanträde informerar pensionärsrådets ordförande Maj-Britt Blom, SPF 
om: 

- Hemtjänstindex 2024 som skapar ett samlat mått för hemtjänstens kvalitet för alla 
Sveriges kommuner kommer att publiceras 4 december.  

Vid dagens sammanträde informerar socialnämndens ordförande Per Mattsson, M, om: 

- Idag blev det legalt godkänt att en privat entreprenör har blivit beviljad bygglov att 
bygga ett nytt särskilt boende med placering vid Toftaängens särskilda boende. 
 

Handlingar i ärendet 
”Verksamhetsplan 2025 för Vård och omsorg” och finns i pappersexemplar under dagens 
sammanträde för dem som så önskar. 
Forts 
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PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2024-11-14 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Forts 

Pe § 57 

 
Pensionärsrådet beslutar  
 

att notera informationen till protokollet. 
__________  
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PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2024-11-14 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Pe § 58       Dnr sn 2024-65 

Skrivelser och meddelanden 
Socialnämndens protokoll 2024-09-26 och 2024-10-24 är utskickat till utsedda postmottagare i 
de olika pensionärsorganisationerna. 

Samtliga skrivelser och meddelanden är utskickade digitalt till pensionärsrådet samt finns för 
påseende i pappersex under dagens sammanträde. 

Region Skåne  

- Region Skånes patientnämnd 2024-09-30, § 35 Analys 70+ 

SPF Seniorerna 

- 2024-10-14 Hemtjänstindex (HTI) presenteras i december för tredje året 

Min sektor AB 

- Äldrenytt, nyhetsbrev 1135 v 42 2024 

Synskadades Riksförbund 

- 2024-09-04 Risker och möjligheter med AI för synskadade 
- 2024-09-19 Regeringen blundar för behoven hos synskadade 
- 2024-09-24 Viktigt utvecklingsbistånd hotat – synskadade kan bli av med hjälp 
- 2024-10-11 Den 15 oktober = Vita käppens dag 
- 2024-10-21 Behandling kan ge synen tillbaka vid ärftlig blindhet 

Neuro Malmö 

- Aktuellt nr 3 2024 

Pensionärsrådet beslutar 
att notera skrivelser och meddelanden till protokollet. 
__________  
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PENSIONÄRSRÅDET  PROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum: 2024-11-14 
 
 

Ordförandes signatur  Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande 
 
 

  
 

  
 

 

Pe § 59  Dnr sn 2024-415  

Övriga frågor – Formella möten anordnade av Svedala 
kommun – ska protokoll eller minnesanteckningar föras? 
Vid dagens sammanträde lyfter Ann-Magreth Albin, PRO Bara, övrig fråga om det ska föras 
minnesanteckningar eller protokoll under formella möten som anordnas av Svedala kommun 
där medborgare kan delta?  

Frågan är ställd bland annat med anledning av informationsmötet ”Samhällsplanering i Bara – 
hur ser framtiden ut?” i oktober månad 2024 där allmänheten kunde delta och ställa frågor 
gällande byggplaner i Bara mm. Ann-Magreth Albin deltog inte vid detta möte och har 
efterfrågat minnesanteckningar. Mötet var anordnat av Biblioteket i Bara och Fredric Palm, 
strategisk planeringschef i Svedala kommun var där och berättade om vilka planerings- och 
förändringsprocesser som är på gång i Bara. 

Socialnämndens ordförande Per Mattsson, M, informerar om att alla politiska möten är 
protokollförda och finns publicerade på kommunens webbsida. 

Verksamhetscontroller Fredrik Palmgren informerar om att alla politiska möten protokollförs 
enligt kommunallagen.  

 
Pensionärsrådet beslutar  
att efterfråga minnesanteckningar hos verksamhetsområde Miljö och teknik från mötet 
”Samhällsplanering i Bara – hur ser framtiden ut?” i oktober månad 2024, samt 

att vid ett kommande möte i pensionärsrådet bjuda in stabschef Teresa Fridell för klargörande 
över vilka formella möten, anordnade av kommunen, som ska protokollföras eller där 
minnesanteckningar ska föras. 

_________  
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